
NOGOMETNI MARATON V KS BRINJE

Žoga se je 294-krat znašla v mreži
V domači ekipi so nastopili tudi trije
študenti iz Namibije, s katerimi imajo
mladinci Brinja odlične stike

10. tn 11. septembra je predsed-
stvo osnovne organizacije ZSMS v
KS Brinje organiziralo 24-urni no-
gometni maraton v počastitev kra-
jevnega praznika. 7. septembra.
Sodelovali sta ekipi Stožic in Bri-
nja.

Tekmo na igrišču osnovne šole
Franceta Bevka )e s prvim -brcem«
otvorila predsednica OK ZSMS Be-
žigrad Milena Mihelič. Otvoritve se
je udeležil tudi predsednik skupšči-
ne občine Bežigrad Emil Šuštar ter
še nekateri predstavniki DPO in sa-
moupravnih organov v KS Brinje.
Predstavnik DPO KS Stožice Janez
Dremelj, je moštvu Brinja izročil
knjigo kot priznanje za dosedanje
sodelovanje in kot obvezo za na-
proj.

V 24-urah se je na igrišču zvrstilo
56 igralcev nogometa, ob igrišču je
tekalo 5 sodnikov, okoli igrišča pa
se je skupaj nabralo okoli 500 gle-
dalcev (od najmlajših, 6e v vozič-
kih, pa vse do najstarejših kraja-
nov), ki so si prišli ogledat dosadaj
največjo športno prireditev v tej KS.

Za organizatorja je bila prireditev
trd oreh, ki pa so ga dokaj uspeSno
strli Vsak igralec je plačal 300 din,
za to pa je dobil majico. hrano in
brezalkoholno pijačo zastonj. Ven-
dar pa bi brez sodelovanja OŠ
Franceta Bevka (posebno tov. rav-
nateljice in tov. hišnika), Ljubljan-
skih mlekam, Emone, Tonose, Na-
rodne zaščite iz KS, Slovina, Embe,
Žita, ZRVS KS Brinje, TOZD Javna
razsvetljava in zasebnega obrtnika
Mazovca (Sitotisk) organizacija ne
uspela. Za potrebe organizatorjev
in igralcev so tabomiki Bičkove
skale posodili šotore, tako, da jih je
na prireditvenem prostoru stalo kar
17. Za lačne so poskrbeli kuharji iz
vojašnice Maršal Tito.

Kot zanimivost je potrebno pove-
dati. da so v ekipi Brinja igrali tudi
trije Namibijci. Predsedstvo OO
ZSMS Brinje je namreč s študenti iz
Namibije, ki pri nas študirajo pravo
in ekonomijo, navezalo odlične sti-

ke (prod kratkim so imeli koncert.
kjer so pradstavili Ijudske in revolu-
cionarne pesmi iz Namibije) in jih
tako tudi povabili, da sodelujejo v
nogometnem maratonu.

Pribtižno ob 20. uri je bila tekma
za dobrih 10 minut prekinjena.
Eden izmed igralcev, še vodno poln
moči, je premočno brcnil žogo na,
zaradi obvoza neosvetljeno. Slo-
venčevo cesto. Ker organizatorji
rezervne žoge niso imeli. so se brz
zapodili v grmovje na zelenicah
Slovenčeve (bolje rečeno: v temo)
in žogo tudi naSi.

100 gol je v nedeljo dopoldne
okoli 10. ure »zabil« igralec Brinja,
Jure Vujoševič. Ob 17. je sodnik
odžvižgal konec 24-urne tekme, ki
se je končala z rezultatom 182:112
za Brinje. Najboljša stralca sta bila
Oražem in Avšič, vsak po 15 golov.
Porabilo se je dosti povojev in han-
saplasta, glps pa je staknil le igra-
lec Brinja, Župančič.

Maraton je zaključil podpredse-

dnik skupUtne KS tov. Sever. ki se
je navzočim igralcem zahvalil za
sodelovanje Obema ekipama je
podelil pokale in priznanja za sode-
lovanje. priznanja pa so dobili tudi
sodniki.

Ob zaključku tokme smo za mne-
nje hrtro povprašali tudi nekaj nav-
zočih:

MILENA MIHELlC (predsednica
OK ZSMS Lj.-Bežigrad): »PriCako-
vala sem. da bo več predstavnikov
KS, saj takih prireditev v KS pri-
manjkuje. so pa odlična vzpodbuda
za nadaljnjo delo OO ZSMS v KS.
Vse preveč se Se razmišlja, da šport
ni delo oz. da mladina ne dela.
Šport pa je aktivnost skozi kateco
lahko spetjemo tudi ostale oblike
dela. Sprašuješ kaj mislim o sode-
lovanju žensk na podobni priredi-
tvi? Vsekakor bi bilo potrobno
vključiti tudi dekleta, najti pa je po-
trebno primemejšo obiiko sodelp-
vanja.«

Vsi trije igralci iz Namibije: AA-
RON UAZEUA, LOHMEIER ANGU-
LA in THOMAS EISEB so si bili odi-
ni: -Ideja je odlična, Se bolj pa smo
zadovoljni z organizacijo. Edini
problem je bil za nas jezik, spora-
zumevali smo ae samo s pomočjo

angleščine, drugih problemov pa ni
bilo. saj nas je druiil nogomet.
Hvala, ker ste nas povabili. Doda-
mo naj še. da bi si tako in podobno
sodelovanje 5e želeli in kar žal nam
je, da žo odhajamo -

JAM OREMEU. kapetan ekipe
Stožic, jedejal: -Organizacija je bi-
la dobra. prav tako hrana, le pijače
je bilo na koncu premalo Reklama
pa je bila preslaba Pri igralcih Sto
zic se je na koncu pokazala pre-
majhna zavzetost zardi popoldan-
ske ligaske tekme, tako, da smo
izgubili z veliko razliko. Nskaj pa je
bila knva tudi siaba kondicijska pri-
pravlienost.«

ROMAN ORAŠLER. kapetan eki-
ps Brinje: »Reklama je bila res pro-
majhna. saj bi lahko priSlo vet Iju-
di. Poudarii bi neresnost ekipe Sto-
zic. ki so se na koncu -šparall«
zaradi popoldanske tekme. Druga-
če smo zadovoljni, le vei pijače bi
tnoralo bitt.-

Najažnejse je. da je prireditev
uspeta oz. lahko rečemo to, kar so
si na koncu utrujeni organizalorji,
ki jih je čakalo Se pospravljanje hu-
do nasmetenega Solskega igriSča,
govorili: »Konec dober, vse do-
brol- MOJCA SLOVENC


